

Alte Drucke

**GILB. GENEBRARDI || THEOLOGI PARISIENSIS || DIVINARVM
HEBRAICARVMQVE || LITERARVM PROFESSORIS REGII ||
Chronographiæ Libri quatuor. || PRIORES DVO ...**

Génébrard, Gilbert

Parisiis, 1600

AD P. VICTORIS PALMAE CAIETANI APPENDICEM.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-150529

AD P. VICTORIS PALMÆ
CAIETANI APPENDICEM.



*Exorsus primò Annales GENEBRARDVS ab æuo,
Clauferat hîc librum, finierâtque suum.
Vertitur interea cælum: pater ipse dierum
Haud cessat, celeres semper & urget equos:*

*Urget opus, semperque nouos Sol procreat annos
Impiger, & varias fertque refertque vices.
Bis septem flauæ iamiam numerantur aristæ.
Quid non interea fâsque nefâsque tulit?
O quàm multa exinde tulit, memorandâque, paces,
Bella, nouos Reges, Pontificesque nouos.
Inter pulchra quidem miracula, tu CAETANE
Pars magna es fastis iurè notanda tuis:
Qui modò Bezana ductor vindæque cateruæ,
Osor sacrorum, sauius & hostis eras,
Nunc fidei galeâ fidôque accingeris ense:
Ditis & è regno rapta trophæa refers.
Nunc malè contractos vexas inimicus amicos,
Et generosum offers pro pietate caput.
Et voce & scripto oppugnâs: nec denique cessâs,
Dum capiosa tuis viribus Hydra cadat.
Qui lacerabat oues, nunc pastor ouile tuetur
PAVLVS, Tartareos persequiturque lupos.*

J. MORELLVS Gymnasiarcha
Scholæ Rem. Paris.